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BRM.0002.12.2019        

 P r o t o k ó ł  nr  XVII/2019 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 5 listopada 2019 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia 

................................................................................................................................. 

 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 13
00

 otworzył 

sesję Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych 

gości stwierdził, iż w sesji uczestniczy 20 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 22 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał.  

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 

do protokołu. 

 

Sesji przewodniczył:  Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI 

Sekretarz obrad:  Dobromir Szymański 

Na sesji nieobecny byli radni:  Maciej Basiński, Marcin Wroński. 

Wysoka Rado, dzisiejsza sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy 

o samorządzie gminnym, w trybie określonym w § 21 ust. 2 Statutu Miasta, na 

wniosek Prezydenta Miasta Inowrocławia, złożony w dniu 4 listopada 2019 r.  

Do wniosku o zwołanie sesji został dołączony także porządek obrad wraz  

z projektem uchwały. Materiały otrzymaliście Państwo przed sesją. 

Pismo stanowią załączniki nr 3 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019: 

 wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

4. Zakończenie obrad. 
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Ad 2.  Wybór sekretarza obrad: 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję pana radnego Dobromira Szymańskiego. 

 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Czy pan radny wyraża zgodę? 

 

Dobromir Szymański – radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Głosowanie 1  -  Wybór sekretarza obrad (Dobromir Szymański):  

 

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 4 do protokołu. 

 

Sekretarzem obrad został pan radny Dobromir Szymański. 

 

Ad 3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019 (projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 5  do protokołu). 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Głos zabrali radni:  Jacek Tarczewski, Grzegorz Kaczmarek. 

 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Czy kwota 400 tysięcy złotych będzie wystarczająca? Czy w budżecie nie ma 

wystarczających środków? Czy obiekt był ubezpieczony i czy możemy liczyć 

z tytułu ubezpieczenia, że będzie część prac wykonanych z ubezpieczenia? Czy 

te środki tylko i wyłącznie są przeznaczone na remont, czy również na wsparcie 

finansowe, materialne rodzin, które w wyniku pożaru ucierpiały?       

 

Grzegorz Kaczmarek – radny RMI: 

„Chciałem zapytać Panią Skarbnik, czy w tych środkach, które zostały 

przeznaczone dzisiaj, o których podejmiemy uchwałę, są również przeznaczone 

środki na to, żeby zabezpieczyć budynek,  aby w przyszłości nie powstawały 

podobne zdarzenia. Czy w takiej sytuacji nie należałoby również pomyśleć 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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o innych zasobach Miasta, starych zasobach, zwłaszcza gdzie ogrzewanie jest 

piecowe i gazowe, przede wszystkim żeby do takich zdarzeń nie dochodziło, 

żeby zabezpieczyć budynki Miasta specjalnymi urządzeniami alarmującymi 

o zbliżającym się niebezpieczeństwie”.  

 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Odpowiedź na pytanie radnego Jacka Tarczewskiego: 

 

Środki są wystarczające tak, aby zgodnie z planem niezbędnych prac jaki został 

opracowany przez eksperta spraw budowalnych zostały wykonane. Część tych 

prac są to prace pilne, które są już wykonywane, a część prac wykonane 

zostanie wiosną przyszłego roku. Koszt do pokrycia zamyka się w kocie 400 

tysięcy złotych według wyceny. Jaki będzie na końcu, nikt nie jest w stanie 

przewidzieć. Budynek był ubezpieczony. W tej chwili nie potrafimy określić 

w jakiej wysokości nastąpi zwrot środków i w jakim zakresie. Po wykonaniu 

części prac takie informacje będziemy mogli państwu przekazać. Wszyscy Ci, 

którzy mogli otrzymać jakiekolwiek wsparcie, to zgodnie z obowiązującymi 

w Polsce przepisami otrzymali takie wsparcie. Innych potrzeb nam nie 

zgłoszono. Mówię tutaj o finansach, jak również o zabezpieczeniu nie 

materialnym. Wszystkie prośby mieszkańców zostały przez nas spełnione. Są 

wykonywane prace remontowe, mieszkańcy chcą powrócić, my z tych środków, 

z rezerwy jakie mamy zgromadzone te prace wykonamy. Myślę, że dzięki tej 

uchwale, którą z pewnością Państwo podejmiecie, nie będzie żadnego problemu 

z tym, aby mieszkańcy mogli powrócić do swoich własnych mieszkań i mogli 

mieszkać w poczuciu bezpieczeństwa. 

  

Odpowiedź na pytanie radnego Grzegorza Kaczmarka: 

 „To się nie mieści w zakresie dzisiejszej uchwały. Pana pytanie może być 

przedmiotem dalszych rozważań w kolejnych miesiącach.” 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 

 

Głosowanie 2 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 6 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XVII/174/2019 zmieniającą 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 
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Ad 4. Zakończenie obrad.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam XVII sesję Rady 

Miejskiej Inowrocławia.  

 

Sesja trwała od godz. 1300 do godz. 1311. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

Tomasz Marcinkowski 

 

 

 

Sekretarz obrad: 

Dobromir Szymański 

 
 

 

Protokółowała: Agnieszka Bardzińska 
 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono w Biuletynie 

Informacji Publicznej: bip.inowroclaw.pl  

 

 

 
 


